
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 23. 5. 2017
Zapsal: Jindřich Pikora
Př́ıtomńı členové SKAS: Jan Muśılek, Jindřich Pikora, Milan Pšenička, Josef Svoboda, Tomáš Masař́ık,
Peter Korcsok.
Omluveni: Vı́t Musil, Jana Novotná
Hosté: —

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:00.

1 Program zasedáńı

1. Vnitřńı předpisy
2. Zápočty
3. Jmenováńı člen̊u do volebńı komise pro volby do SKAS MFF UK na roky 2017 až 2019
4. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Vnitřńı předpisy

Josef Svoboda seznámil senátory s t́ım, jak zasedala studijńı komise a sdělil informace z ńı. Proběhla
diskuze o tom, jaké návrhy budou schvalovány na zasedáńı AS MFF UK následuj́ıćı den. Byla řeč o
Volebńım řádu a o jeho přechodných ustanoveńıch.

Jan Muśılek zmı́nil nesrovnalosti ve Stipendijńım řádu s přiznáváńım stipendíı. Následně byly nesrov-
nalosti s 10% hranićı pro přiznáńı stipendíı vyřešeny.

3 Zápočty

Peter Korcsok senátory seznámil s problematikou zápočt̊u. Podle nových univerzitńıch předpis̊u je potřeba
podmı́nky zápočtu zapsat do SISu. Je potřeba pohĺıdat, aby podmı́nky zápočtu byly do SISu zapsány.
Jan Muśılek navrhl, že můžeme vyzvat studenty, aby hlásili, pokud nebudou v SISu zapsané podmı́nky
zápočtu. Proběhla diskuze o tom, jak by mělo prob́ıhat stanovováńı podmı́nek zápočt̊u.

Jan Muśılek přednesl pozměňovaćı návrh Pravidel pro organizaci studia (čl. 8 odst. 1 a odst. 2).

Usneseńı: SKAS MFF UK podporuje návrh v jeho pozměněné verzi, kterou navrhl a zaznamenal Jan
Muśılek.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

4 Jmenováńı člen̊u do volebńı komise do SKAS MFF UK na
roky 2017 až 2019

Josef Svoboda navrhl dojmenovat tyto členy do volebńı komise: David Bajnar, Lucien Š́ıma, Radovan
Švarc, Věra Latoňová, Lukáš Ledvina, Jindřich Pikora.

Hlasováńı o schváleńı nových člen̊u do volebńı komise.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0
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5 Různé

1. Josef Svoboda upozornil na ṕıtko na pitnou vodu, které se nacháźı na kolej́ıch 17.listopadu. Jan
Muśılek vysvětlil o jaké ṕıtko se jedná. Senátoři vyjádřili zájem o to, aby se podobná ṕıtka instalovala
i do budov MFF UK.

2. Jan Muśılek navrhl několik témat, které by studentšt́ı senátoři chtěli probrat s rektorem fakulty,
který přijde na návštěvu na př́ı̌st́ı zasedáńı AS MFF UK.

3. SKAS úkoluje Jindřicha Pikoru, aby zkontroloval, jestli je sprcha na Malé Straně př́ıstupná pro
studenty.

Zasedáńı bylo ukončeno v 20:40
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